
Transkrypcja LXIV sesji Rady Miejskiej w Krobi,  
zwoBanej na dzień 25 września 2023 roku 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dzień dobry Państwu. Witam serdecznie na LXIV sesji Rady Miejskiej w Krobi.  
Witam Pana Burmistrza wraz ze wspóBpracownikami. Witam Państwa Radnych oraz 
witam wszystkie osoby, które zdecydowaBy się \ledzić nasze obrady w internecie. 
Witam tak}e obecnych dyrektorów, kierowników jednostek oraz Przewodniczącego 
Gminnej Rady Seniorów.  
 

Szanowni Państwo dzisiejszy porządek obrad wygląda następująco : 
 

- punkt 1 - otwarcie i sprawdzenie obecno\ci radnych, 
- punkt 2 - przedstawienie porządku obrad, 
- punkt 3 - przyjęcie protokoBu z LXIII sesji,  
- punkt 4 - informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o dziaBaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym, 
- punkt 5 - sprawozdanie z dziaBalno\ci Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym, 
- punkt 6 - rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy Nr LIII/444/2022 
Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 listopada 2022 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Krobia na lata 2023 – 2033 oraz okre\lenia 
szczegóBowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 
konsultacji, 
- punkt 7 - rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie  wyra}enia zgody na nieodpBatne 
nabycie od Krajowego O\rodka Wsparcia Rolnictwa nieruchomo\ci poBo}onej w 
obrębie Niepart,     
- punkt 8 – rozpatrzenie    projektu    uchwaBy   w    sprawie    zmiany   UchwaBy                                    
Nr LIV/458/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2023 – 2031, 
- punkt 9 - rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy bud}etowej 
Gminy  Krobia na rok 2023, 
- punkt 10 -  wolne gBosy i wnioski,  

     - punkt 11-  zakończenie. 
 
Taki jest proponowany porządek obrad. Czy kto\ z Państwa chciaBby wprowadzić 
zmiany do porządku? Proszę bardzo Pan Burmistrz. 
 
Burmistrza Krobi Aukasz Kubiak: 
 
Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo Radni. ChciaBem tutaj dodać do porządku 
dzisiejszej sesji projekt uchwaBy dotyczący nadania odznaczenia „ZasBu}ony dla 
Gminy Krobia”.  Na ten temat Szanowni Państwo rozmawiali\my ju} na posiedzeniu 
Komisji O\wiaty i Spraw SpoBecznych. Ze strony Państwa Radnych pojawiBy się tutaj 
propozycje kandydatur dwóch naszych mieszkańców do tego odznaczenia. Ja 
Szanowni Państwo te} zakomunikowaBem wtedy podczas tego posiedzenia, }e te} 
przedstawię propozycję jeszcze jednej kandydatury, co te} nastąpiBo. Więc zgodnie 
tak jak powiedziaBem z wcze\niejszymi ustaleniami Szanowni Państwo proszę o 
dodanie do porządku dzisiejszych obrad tego projektu uchwaBy. Dziękuję bardzo. 
 
 



Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję Panie Burmistrzu. Nie widzę innych zgBoszeń co do zmiany porządku obrad. 
W związku z tym proponuję, }eby proponowaną przez Burmistrza uchwaBę 
wprowadzić do punktu 10 porządku obrad. Automatycznie wolne gBosy i wnioski stają 
się punktem 11, a punktem 12 zakończenie. W pierwszej kolejno\ci przegBosujemy 
wprowadzenie do porządku obrad uchwaBy proponowanej przez Pana Burmistrza, to 
jest uchwaBa w sprawie nadania odznaczenia „ZasBu}ony dla Gminy Krobia”. Proszę 
o podniesienie ręki naci\nięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za 
wprowadzeniem tej uchwaBy do porządku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? 
Dziękuję bardzo. Przy obecno\ci 14 Radnych wszyscy Radni podczas dzisiejszej 
sesji byli za wprowadzeniem tego projektu uchwaBy do porządku. Przy okazji 
stwierdzam, }e podczas dzisiejszej sesji jeste\my wBadni podejmować uchwaBy, 
poniewa} uczestniczy w sesji 14 Radnych. I drugie gBosowanie, które jest ju} 
gBosowaniem nad zmienionym porządkiem obrad. Proszę o podniesienie ręki 
naci\nięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za przyjęciem porządku obrad po 
zmianach. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? Stwierdzam, 14 gBosami „za” 
porządek obrad zostaB przyjęty. Przechodzimy do realizacji punktu kolejnego. 
 
Punkt 3 przyjęcie protokoBu z LXIII sesji Rady Miejskiej.  ProtokóB byB wyBo}ony w 
biurze Rady. Czy kto\ z Państwa Radnych ma jakie\ propozycje zmian w tym 
protokole?  Nie widzę zgBoszeń. W związku z tym zamykam dyskusję w tym punkcie. 
Przechodzimy do przyjęcia w drodze gBosowania protokoBu z LXIII sesji Rady 
Miejskiej. Proszę o podniesienie ręki i naci\nięcie przycisku tych z Państwa, którzy 
są za przyjęciem tego protokoBu. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? Stwierdzam, 
}e 14 gBosami „za” protokóB zostaB przyjęty. 
 

Punkt 4 informacja Przewodniczącego Rady o dziaBaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Otrzymali\cie Państwo na swoje tablety sprawozdanie z 
dziaBalno\ci Przewodniczącego. Czy kto\ z Państwa Radnych chciaBby zadać pytanie 
w tym punkcie? Nie widzę zgBoszeń. W związku z tym zamykam ten punkt. 
Przechodzimy do punktu kolejnego. 
 

Punkt 5 sprawozdanie z dziaBalno\ci Burmistrza w okresie międzysesyjnym. I 
podobnie jak w wypadku Przewodniczącego tak}e Państwo mieli\cie mo}liwo\ć 
zapoznania się z tre\cią tego dokumentu. Czy kto\ z Państwa Radnych ma pytania 
dotyczące sprawozdania Burmistrza? Nie widzę. My\lę, }e na bie}ąco wszystkie 
kwestie omawiamy na komisjach, na wspólnych posiedzeniach, czy na Komisji 
Bud}etu, więc dlatego tych pytań dzi\ nie ma.  
 

Punkt 6 przechodzimy do analizy projektów uchwaB. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w 
sprawie zmiany UchwaBy Nr LIII/444/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 listopada 
2022 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia strategii rozwoju Gminy Krobia 
na lata 2023-2033 oraz okre\lenia szczegóBowego trybu i harmonogramu 
opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. I o zabranie gBosu w tym 
punkcie w celu przedstawienia projektu uchwaBy proszę Panią Naczelnik Karolinę 
Student.  
 

Naczelnik WydziaBu Spraw SpoBecznych Karolina Student : 
Szanowny Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo. Proponujemy Państwu 
zmianę do uchwaBy z dnia 28 listopada 2022 roku w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia dokumentu Strategii Rozwoju Gminy Krobia na lata 2023-2033, a 



konkretniej mówiąc proponujemy Państwu zmianę harmonogramu realizacji tego 
przedsięwzięcia. Konkretna zmiana dotyczy zmiany terminu zakończenia prac nad 
dokumentem. Nasza propozycja jest aby zmienić termin zakończenia prac z 3 
kwartaBu w roku 2023 na 3 kwartaB roku 2024. Uzasadnienie tej zmiany 
spowodowane jest przede wszystkim tym, }e dokument tworzymy jako pracownicy 
Urzędu Miejskiego oraz jednostek organizacyjnych bez wsparcia firmy zewnętrznej, 
wBasnymi siBami. I w związku z tym, }e na etapie pisania, jakby propozycji pierwotnej 
uchwaBy nie mogli\my przewidzieć pewnych faktów, pewnych prac, które pojawiBy się 
w międzyczasie. Między innymi kwestie dotyczące prac związanych z inwestycjami w 
ramach Rządowego Funduszu Polski Aad, z dystrybucją węgla przez samorząd, 
prace dotyczące pewnych etapów związanych z pisaniem dokumentu się opó{niBy. 
Wobec czego prosimy Państwa o wyra}enie zgody na zmianę terminu 
harmonogramu zakończenia realizacji sporządzenia tego dokumentu. Dziękuję 
bardzo. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję bardzo Pani Naczelnik. W związku z projektem uchwaBy odbyBo się 
gBosowanie nad opinią na temat przyjęcia propozycji podczas Komisji wspólnych 
Komisja Rozwoju Gminy i Rolnictwa wydaBa opinię pozytywną na temat tego projektu. 
Czy kto\ z Państwa Radnych chciaBby w tej sprawie te} zabrać dodatkowo jeszcze 
dzisiaj gBos? Nie widzę zgBoszeń. W związku z tym zamykam dyskusję. 
Przechodzimy do gBosowania. UchwaBa Nr LXIV/529/2023 Rady Miejskiej Krobi z 
dnia 25 wrze\nia 2023 roku w sprawie zmiany uchwaBy Nr LIII/444/2022 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 28 listopada 2022 roku w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Krobia na lata 2023-2033 oraz okre\lenia 
szczegóBowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 
konsultacji. Proszę o podniesienie ręki i naci\nięcia przycisku tych z Państwa, którzy 
są za podjęciem tej uchwaBy. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? Stwierdzam, }e 14 
gBosami „za” uchwaBa zostaBa podjęta. Przechodzimy do kolejnego punktu.  
 
Punkt 7 rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie  wyra}enia zgody na nieodpBatne 
nabycie od Krajowego O\rodka Wsparcia Rolnictwa nieruchomo\ci poBo}onej w 
obrębie Niepart. I o przedstawienie projekt uchwaBy proszę Panią Olgę Pawlaczyk 
Zastępcę Naczelnika WydziaBu Inwestycji.  
 
Z-ca Naczelnika WydziaBu Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Olga 
Pawlaczyk:  
 
Szanowni Państwo. UchwaBa dotyczy nieodpBatnego nabycia od Krajowego O\rodka 
Wsparcia Rolnictwa dziaBki o numerze 45, czę\ci dziaBki o numerze 42 oraz czę\ci 
dziaBki o numerze 44 poBo}onych w obrębie Niepart. Jednym z warunków 
koniecznych do przekazania nieruchomo\ci na rzecz gminy jest wyra}enie zgody 
przez Radę Miejską. Krajowy O\rodek Wsparcia Rolnictwa mo}e w drodze umowy 
nieodpBatnie przekazać wchodzące w skBad zasobu grunty na wBasno\ć jednostce 
samorządu terytorialnego z przeznaczeniem na realizację zadań wBasnych w 
zakresie kultury fizycznej, to jest organizowanie stawu dla wędkarzy. Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 



Dziękuję bardzo. Proszę Państwa nad projektem uchwaBy tak}e pochyliBa się Komisja 
Rolnictwa i Rozwoju Gminy. WydaBa opinię pozytywną podczas zeszBotygodniowego 
posiedzenia. Czy kto\ z Państwa Radnych chciaBby zabrać gBos w przedmiocie 
projektu uchwaBy? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przechodzimy do gBosowania. 
UchwaBa Nr LXIV/530/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 wrze\nia 2023 roku w 
sprawie wyra}enia zgody na nieodpBatne nabycie od Krajowego O\rodka Wsparcia 
Rolnictwa nieruchomo\ci poBo}onej w obrębie Niepart. Proszę o podniesienie ręki 
naci\nięcie przycisku z Państwa, którzy są za podjęciem tej uchwaBy. Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymaB? Stwierdzam, }e 14 gBosami „za” uchwaBa zostaBa 
podjęta. Przechodzimy do punktu kolejnego porządku obrad. 
 
Punkt 8 rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy Nr LIV/458/2022 
Rady Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Krobia na lata 2023-2031. I o zabranie gBosu proszę Pana 
Skarbnika Damiana Walczaka. 
 
Skarbnik Gminy Damian Walczak: 
 
Dzień dobry. Projekt uchwaBy dotyczy zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Krobia na lata 2023-2031. W zaBączniku nr 1 dokonujemy zmiany w planie 
dochodów, wydatków, między innymi w planie dochodów i wydatków, limitów 
zobowiązań, danych uzupeBniających. Dokonujemy równie} zmiany zaBącznika nr 2 w 
zakresie jednostek realizujących, koordynujących w zadaniach 1.3.22, 1.3.223. 
Proszę Państwa je\li chodzi o dochody ogóBem zgodnie z uchwaBą bud}etową i 
zmianami w uchwale bud}etowej zwiększamy je o 1.012.869,48 zB, przy czym 
korekta dotyczy zwiększenia dochodów bie}ących i zmniejszenia dochodów 
majątkowych. Z kolei je\li chodzi o wydatki zwiększamy o 2.912.869,48 zB i równie} 
dochody zwiększa się w tym miejscu akurat o kwotę 3.211.993,68 zB, a wydatki 
majątkowe zmniejsza się o 299.124,20 zB. Wynik bud}etu jest deficytowy i po 
zmianach wynosi 8.040.714 zB. Pomimo zwiększenia deficytu bud}etowego nie rodzi 
to skutku w zakresie zwiększenia potrzeb po}yczkowych. Dalsza czę\ć zmian jest 
Państwu uwidoczniona w obja\nieniach przyjętych warto\ci. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję bardzo. Proszę Państwa dzisiaj przed sesją odbyBo się posiedzenie Komisji 
Bud}etu, która wydaBa opinię pozytywną na temat projektu. Czy kto\ z Państwa 
Radnych jeszcze dodatkowo chciaBby się wypowiedzieć na temat proponowanych 
zmian w uchwale? Nie widzę zgBoszeń. W związku z tym zamykam dyskusję. 
Przechodzimy do gBosowania. UchwaBa Nr LXIV/531/2023 Rady Miejskiej Krobi z 
dnia 25 wrze\nia 2023 roku w sprawie zmiany uchwaBy Nr LIV/458/2022 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Krobia na lata 2023-2031. Proszę o podniesienie ręki naci\nięcie 
przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem tej uchwaBy. Kto jest przeciw? Kto 
się wstrzymaB? Stwierdzam, }e 14 gBosami „za” uchwaBa zostaBa podjęta. 
Przechodzimy do kolejnego punktu. 
 
Punkt 9 rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy bud}etowej Gminy 
Krobia na rok 2023. I o zabranie gBosu proszę ponownie Pana Skarbnika Damiana 
Walczaka. 



 
Skarbnik Gminy Damian Walczak: 
 
Wysoka Rado. Zanim przedstawię uzasadnienie bardzo proszę o dokonanie korekty 
bBędu pisarskiego, który pojawiB się w paragrafie 2 ustęp 2 punkt 1, gdzie mamy 
wydatki na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 
zleconych ustawami. Tutaj pojawiBa się kwota 7.754 i po przecinku nic nie 
wpisali\my. Natomiast zgodnie z zaBącznikiem nr 4b kwota powinna być to}sama z 
paragrafem 1 ustęp 1 punkt 2 czyli kwota 7.754.150 zB,49 zB, czyli dopisujemy 150,49 
zB.  Przy czym jest to kwota wynikająca ze wskazanego tutaj zaBącznika nr 4b. 
Przechodzimy do uzasadnienia. Proszę Państwa w zaBączniku nr 1 w dochodach 
dokonujemy zmiany w dziale 020 i 400, to jest korekta dochodów na podstawie 
rzeczywistego wykonania. W dziale 600 zwiększamy dotacje z Powiatu na zadania 
drogowe związane z bie}ącym utrzymaniem dróg na podstawie porozumień miedzy 
jst. W dziale 750 zwiększamy \rodki na fundusz pomocy, to są \rodki na zdjęcia i 
nadawanie numer PESEL. W dziale 751 dokonujemy zwiększenia, to jest dotacja na 
referendum. W dziale 758 dochody z funduszu pomocy na zadania o\wiatowe, w tym 
na podręczniki, zwiększamy subwencję o\wiatową. Dokonujemy równie} korekty 
\rodków w ramach promes z Polskiego Aadu. W dziale 801 korekta dochodów 
dotyczy dotacji podręcznikowej. W dziale 852 dokonujemy szeregu zmian 
związanych z korektą dotacji na pomoc spoBeczną. Zwiększamy równie} \rodki na 
fundusz pomocy artykuB 13 zakwaterowanie i wy}ywienie, jak równie} \wiadczenia 
spoBeczne. W dziale 853 zwiększamy \rodki na fundusz przeciwdziaBania covid, 
dodatki gazowe. W dziale 854 zwiększamy \rodki z tytuBu dotacji na stypendia o 
charakterze socjalnym. A w dziale 855 korekta dotacji dotyczy zadań z zakresu 
wsparcia rodzin. Dochody zwiększamy o kwotę 1.012.869,48 zB. Z kolei wydatki 
zwiększamy o kwotę 2.912.869,48 zB, a w szczególno\ci w dziale 010 dokonujemy 
zwiększenia na zakup ryb do cieków wodnych. Generalnie chodzi o zakup ryb do 
zbiornika fosy. W dziale 600 zwiększamy \rodki na bie}ące utrzymanie dróg 
powiatowych z porozumienia. Korekta zadania inwestycyjnego ulicy Sobieskiego po 
zmniejszeniu \rodków z promesy. Dokonujemy równie} zwiększenia o 90.000 zB na 
zakup parkometrów. W dziale 710 dokonujemy zmian w zakresie opBat dotyczących 
gospodarki nieruchomo\ciami, to są opBaty, które są ponoszone przy aktach 
notarialnych. W dziale 750 z kolei zwiększamy \rodki na fundusz pomocy na zdjęcia i 
PESEL. Dokonujemy równie} korekty wydatków bie}ących w Urzędzie Miejskim w 
Krobi. Przenosimy \rodki na zakup oprogramowania, na korektę odpisów na Fundusz 
[wiadczeń Socjalnych. Zwiększamy \rodki równie} na zadania w zakresie promocji 
oraz wydatków w zakresie pomocy, funduszu pomocy Ukrainie, w tym obsBuga CUW 
oraz zwiększenie \rodków na wynagrodzenia w CUW-ie. Zwiększamy równie} \rodki 
w ramach rozliczenia Cyfrowej Gminy. W dziale 751 dokonujemy zwiększenia dotacji 
na referendum. Dokonujemy równie} zmiany klasyfikacji bud}etowej w ramach 
wyborów, które odbędą się 15 pa{dziernika, na zakupy, usBugi, wynagrodzenia w 
związku z przygotowaniem do wyborów. W dziale 757 zmniejszamy koszty obsBugi 
dBugu. W dziale 758 zwiększamy rezerwę na zadania o\wiatowe o 12.500 zB. W 
dziale 801 z dokonujemy zmiany klasyfikacji bud}etowej w zakresie wydatków w 
szkoBach i przedszkolach, przenosimy \rodki z planu wydatków przedszkola 
Pudliszkach do SP Krobia i ZSP Pudliszki z wBączeniem poszczególnych oddziaBów 
do tych jednostek. Dokonujemy zwiększenia na fundusz pomocy Ukrainie, 
zwiększenie brakujących \rodków na wynagrodzenia pracowników, nagrody z okazji 
250-lecia Komisji Edukacji Narodowej. Dokonujemy korekty zakBadowego funduszu 



\wiadczeń socjalnych, zwiększamy na prace remontowe i wyposa}enie. Przenosimy 
\rodki pomiędzy paragrafami, między innymi na dowozy uczniów do szkóB. 
Dokonujemy równie} korekty w zakresie dotacji na podręczniki oraz zmniejszenia 
zadania inwestycyjnego na termomodernizację obiektów o\wiatowych, to jest 
zadanie realizowane w ramach Polskiego Aadu. W dziale 852, 853, 854 i 855 
dokonujemy szeregu zmian, między innymi  w zakresie wydatków Miejsko-Gminnego 
O\rodka Pomocy SpoBecznej na podstawie informacji o przyznanych dotacjach. 
ChciaBbym zwrócić szczególną uwagę na zwiększenie o 120.000 zB \rodków na 
Domy Pomocy SpoBecznej, czyli te usBugi, które wykupujemy od Domów Pomocy 
SpoBecznej w związku z przebywaniem mieszkańców na terenu naszej gminy. 
Równie} dokonujemy zwiększenia na ZakBadowy Fundusz [wiadczeń Socjalnych, na 
dodatki gazowe, na stypendia o charakterze socjalnym, na program związany z 
rodzinami zastępczymi asystentem rodzin. Zwiększamy równie} \rodki w zakresie 
klasyfikacji bud}etowej Gminnego |Bobka, to są te} \rodki na wynagrodzenia  
pracowników. W dziale 900 zwiększamy \rodki na utrzymanie zieleni, jak równie} na 
program Czyste Powietrze i na zakup osuszacza. W dziale 921 dokonujemy zmiany 
w zakresie klasyfikacji bud}etowej w zakresie zadania wykorzystania OZE w 
\wietlicach w Gogolewie i w SuBkowicach. Zwiększamy wydatki nie kwalifikowalne na 
to zadanie. Rezygnujemy z zadania inwestycyjnego, które byBo wBączone, wpisane do 
uchwaBy bud}etowej dokumentację na modernizację Ratusza w Krobi. Dokonujemy 
równie} zmiany klasyfikacji bud}etowej w ramach rewitalizacji Wyspa Kasztelańska. 
W dziale 926 zwiększenie dotyczy utrzymania placów zabaw na terenie soBectw. 
Proszę Państwa w wyniku zwiększenia deficytu o 1.900.000 zB, zwiększany równie} 
\rodki w przychodach na tą samą kwotę, przychody mają swoje {ródBo w wolnych 
\rodkach. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję Panie Skarbniku. Szanowni Państwo tak}e w dniu dzisiejszym Komisja 
Bud}etu obradując zajęBa się projektem uchwaBy, opiniując go pozytywnie. Czy kto\ z 
Państwa Radnych chciaBby zabrać gBos w przedmiocie projektu uchwaBy? Nie widzę 
zgBoszeń. Zamykam dyskusję. Przechodzimy do gBosowania. UchwaBa Nr 
LXIV/532/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 wrze\nia 2023 roku w sprawie 
zmiany uchwaBy bud}etowej Gminy Krobia na rok 2023. Proszę o podniesienie ręki 
naci\nięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem tej uchwaBy. Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymaB? Stwierdzam, }e 14 gBosami „za” uchwaBa zostaBa 
podjęta. Przechodzimy do następnego punktu. 
 
Punkt 10 rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie nadania odznaczenia „ZasBu}ony 
dla Gminy Krobia”.  To jest projekt uchwaBy, który dzisiaj zostaB przez Pana 
Burmistrza wprowadzony jako punkt dodatkowy. Szanowni Państwo w drodze 
komentarza do tre\ci projektu uchwaBy. Podczas obrad Komisji O\wiaty i Spraw 
SpoBecznych zostaBy zgBoszone trzy kandydatury, które zresztą uzyskaBy opinię 
pozytywną czBonków Komisji, to jest Pani Domicela Skrzypalik, to jest Pani Maria 
Szpurka oraz Pan Adam Olejniczak. Te trzy osoby to są postacie z naszego tutaj 
\rodowiska gminy Krobia, które wedBug i Państwa Radnych, którzy zgBosili te dwie 
kandydatury oraz Pana Burmistrza zasBugują na odznaczenie „ZasBu}ony dla Gminy 
Krobia”. Jak za ka}dym razem przy okazji tego typu uchwaBy w momencie jej 
podjęcia, te odznaczenia jak mówi Statut Gminy zostaną wręczone podczas [więta 
NiepodlegBo\ci 11 listopada. Otwieram dyskusję na temat projektu uchwaBy. Czy kto\ 



z Państwa Radnych chciaBby się wypowiedzieć, zabrać gBos w przedmiocie tre\ci 
uchwaBy? Nie widzę. Jako tutaj dodatkowa informacja rozmawiali\my do\ć szeroko 
podczas posiedzenia Komisji O\wiaty podczas, którego te} byBa obecna du}a grupa 
Państwa Radnych, więc my\lę, }e temat ten zostaB wyczerpany. W związku z tym, }e 
nie ma dyskusji przechodzimy do gBosowania. UchwaBa Nr LXIV/533/2023 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 25 wrze\nia 2023 roku w sprawie nadania odznaczenia 
„ZasBu}ony dla Gminy Krobia” dla Państwa  Domiceli Skrzypalik, Marii Szpurki i 
Adama Olejniczaka. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwaBy proszę o 
podniesienie ręki naci\nięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? 
JednogBo\nie 14 gBosami „za” uchwaBa zostaBa podjęta. Przechodzimy do następnego 
punktu porządku obrad. 
 
Punkt 11 wolne i wnioski. Czy kto\ z Państwa Radnych chciaBby zabrać gBos? Czy 
kto\ z Państwa z sali chciaBby zabrać gBos? Nie widzę. W związku z tym zamykam 
punkt 11 porządku obrad, przechodzimy do kolejnego. 
 
Punktu 12 zakończenie. W tym miejscu chciaBbym podziękować wszystkim osobom, 
które przygotowaBy sesję. ChciaBbym te} podziękować za obecno\ć Pani Ninie 
Semashko, bo Panią Ninę dopiero tutaj dojrzaBem. Pani Nina jest sta}ystką w 
naszym Urzędzie Miejskim, reprezentantem Gminy Pomiczna, która w ramach 
projektu skierowaBa Panią Ninę po to, }eby zbieraBa do\wiadczenie, }eby 
podpatrywaBa jak samorządno\ć w Polsce funkcjonuje. Więc serdecznie witamy, 
przepraszam, }e dopiero teraz Panią tutaj przedstawiam. Bardzo nam jest miBo, }e 
Pani tutaj byBa z nami przez tą sesję. Dziękuję oczywi\cie Państwu Radnym za to, }e 
podjęli\my te uchwaBy. Zamykam LXIV sesję Rady Miejskiej. Dziękuję bardzo. 


